



24 March 2026

٢٤ مارس ٢٠٢٦ م

**Subject: Subject: Disclosure – Names of Candidates to Fill the Vacant Seat on the Board of Directors of Oman United Insurance Company SAOG**

**الموضوع: إفصاح – أسماء المترشحين لملء المقعد الشاغر في مجلس إدارة الشركة العمانية المتحدة للتأمين ش.م.ع.ج**

Dear honorable shareholders and investors community.

الأفاضل/ المساهمين والمستثمرين - الكرام

In compliance with the Administrative Decision No. (E/25/2020) issued by the Financial Services Authority, the Company hereby discloses the names of the candidates nominated to fill the vacant seat on the Board of Directors for the remaining term of the current Board cycle. Accordingly, kindly find attached the list of candidates, including a brief profile outlining the qualifications and experience of each nominee.

إمتثالاً لأحكام القرار الإداري رقم (خ/٢٥/٢٠٢٠) الصادر عن هيئة الخدمات المالية، تود الشركة الإفصاح عن أسماء المترشحين لملء المقعد الشاغر في مجلس إدارة الشركة، وذلك للفترة المتبقية من دورة المجلس الحالية.

وعليه، يرجى التكرم بالإطلاع على قائمة المترشحين المرفقة، متضمنة نبذة مختصرة عن المؤهلات والخبرات لكل مرشح.

The election to fill the vacant seat will take place during the Annual General Meeting scheduled to be held on Sunday 29<sup>th</sup> March 2026, at 3:00 pm.

وسيتم انتخاب المرشح لشغل المقعد الشاغر خلال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقده بمشيئة الله يوم الأحد الموافق ٢٩ مارس ٢٠٢٦ م، في تمام الساعة ٣:٠٠م.

The Company confirms that all nomination applications have been duly received and assessed in accordance with the approved criteria and in line with the applicable corporate governance requirements issued by the FSA.

وتؤكد الشركة أن جميع طلبات الترشح قد تم استلامها ودراستها وفقاً للضوابط والمعايير المعتمدة، وبما يتماشى مع متطلبات الحوكمة الصادرة عن هيئة الخدمات المالية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

موسى يحيى الحامري  
مساعد مدير عام – أمين سر الشركة  
مسؤول علاقات المستثمرين



Name	Mr. Pudugramam Ramakrishnan	الفاضل/ بودوغرامام رامكريشنان	الإسم:
Education	Chartered Accountant (ACA), Cost & Works Accountant – (Grad. CWA), Certified Public Accountant (CPA), USA.	محاسب قانوني معتمد (ACA) ، محاسب تكاليف وأعمال (خريج CWA)، محاسب قانوني معتمد – (CPA) الولايات المتحدة الأمريكية.	المؤهل الدراسي:
Experience	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Over 40 years of corporate experience in senior leadership roles including Chairman, Board Member, Chief Executive Officer, and Executive Management positions.</li> <li>- Extensive expertise in finance and insurance operations, investment management, audit, and consulting.</li> <li>- Strong academic credentials combined with broad business management experience across multiple sectors.</li> <li>- Specialized expertise in insurance company operations, supported by a proven track record in successful business turnaround and strategic growth.</li> <li>- Proven capability in building and leading start-ups, transforming companies from greenfield stage into established market players.</li> <li>- Well-established professional network in Oman and international reinsurance markets, developed over more than 35 years in senior roles within Omani insurance companies.</li> <li>- More than 20 years of experience as Shareholder-CEO/Head of two leading insurance companies in Oman.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- خبرة تتجاوز ٤٠ عاماً في العمل المؤسسي ضمن مناصب قيادية عليا تشمل: رئيس مجلس إدارة، عضو مجلس إدارة، رئيس تنفيذي، ومناصب في الإدارة التنفيذية.</li> <li>- خبرة واسعة في مجالات التمويل والعمليات التأمينية، إدارة الاستثمارات، التدقيق، والاستشارات.</li> <li>- مؤهلات أكاديمية قوية مدعومة بخبرة واسعة في إدارة الأعمال عبر قطاعات متعددة.</li> <li>- خبرة متخصصة في عمليات شركات التأمين، مدعومة بسجل مثبت في إعادة هيكلة الشركات وتحقيق النمو الاستراتيجي.</li> <li>- قدرة مثبتة على تأسيس وقيادة الشركات الناشئة وتحويلها من مرحلة التأسيس إلى شركات رائدة في السوق.</li> <li>- شبكة علاقات مهنية قوية في سلطنة عمان وأسواق إعادة التأمين العالمية، تم بناؤها على مدى أكثر من ٣٥ عاماً من العمل في مناصب قيادية ضمن شركات التأمين العمانية.</li> <li>- خبرة تزيد عن ٢٠ عاماً كمساهم ورئيس تنفيذي/رئيس إدارة لشركتين من كبرى شركات التأمين في سلطنة عمان.</li> </ul>	الخبرة:
Nationality	- Indian		- هندی
Directorship Status	- Independent		- مستقل
			الجنسية صفة العضوية



